

Date: 29 September 2025

After compliments,

New Power and Water Purchase Agreement

The Board of Directors of Sembcorp Salalah Power & Water Company SAOG ("the Company" or "SSPWC") is pleased to advise the Financial Service Authority, the Muscat Stock Exchange and the investor community that SSPWC has received a Letter of Award ("the Award") from Nama Power and Water Procurement Company (PWP) for a new Power and Water Purchase Agreement (PWPA). The new agreement will commence from 4 April 2027 immediately after the expiry of the current PWPA and will remain effective for 10 years until 3 April 2037. The Company has accepted the Award on 29 September 2025 and is currently working with PWP on the finalization and approval of the PWPA and other project agreements.

As per the Award, the contracted capacity of the Salalah Independent Water and Power Plant is 465 megawatts of power and 15 million imperial gallons (68,190 cubic metres) per day of water. The plant, which is developed, owned and operated by Sembcorp Salalah Power & Water Company, comprises a gas-fired combined cycle power plant and a reverse osmosis seawater desalination plant.

The award ensures continued offtake under mutually agreed commercial terms and reinforces the strategic partnership between SSPWC and PWP. It also ensures long-term revenue stability, supports operational sustainability, and aligns with the company's long-term growth plans in Oman.

The Company wishes to take this opportunity to express its gratitude to the Authority for Public Services Regulation, PWP, its shareholders and the Board of Directors for their continued support and collaboration.

Regards,

Disclosure Officer

Sembcorp Salalah Power & Water Company (S.A.O.G)
CR. No. 1077337
VATIN: OM1100021822
Tax Card No.: 8101835
P.O. Box 1466, Salalah, Postal Code 211, Sultanate of Oman
Tel: +968 2323 8510 / 511, Fax: +968 2323 8512

التاريخ: 29 سبتمبر 2025م

تحية طيبة وبعد،،،

اتفاقية شراء جديدة للطاقة والمياه

يسر مجلس إدارة شركة صلالة سيمبكورب صلاله للطاقة والمياه ش.م.ع.ع ("الشركة") إفادة هيئة الخدمات المالية، وبورصة مسقط، والمجتمع الاستثماري، بأن الشركة قد تلقت خطاب إسناد ("الخطاب") من شركة نماء لشراء الطاقة والمياه بشأن اتفاقية شراء جديدة الملاقة والمياه. ستبدأ الاتفاقية الجديدة اعتبارًا من 4 أبريل 2027 مباشرة بعد انتهاء الاتفاقية الحالية وستظل سارية لمدة 10 سنوات حتى 3 أبريل 2037. وقد قبلت الشركة خطاب الإسناد بتاريخ 29 سبتمبر 2025، وتعمل حاليًا مع شركة نماء لشراء الطاقة والمياه على الانتهاء من صياغة الاتفاقية والموافقة عليها، بالإضافة إلى الاتفاقيات الأخرى المتعلقة بالمشروع.

وفقًا للخطاب، فإن القدرة التعاقدية لمحطة صلالة المستقلة للطاقة والمياه تبلغ 465 ميغاواط من الطاقة و 15 مليون جالون (68,190 متر مكعب) يوميًا من المياه. وتضم المحطة، التي تم تطوير ها وتملكها وتشغلها شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه، محطة توليد طاقة تعمل بنظام الدورة المركبة باستخدام الغاز، ومحطة تحلية مياه البحر بتقنية التناضح العكسي.

يضمن هذا الإسناد استمرار شراء الإنتاج وفقًا لشروط تجارية متفق عليها، ويعزز الشراكة الاستراتيجية بين الشركة و شركة نماء لشراء الطاقة والمياه. كما يضمن الاستقرار المالي طويل الأمد، ويدعم الاستدامة التشغيلية، ويتماشى مع خطط الشركة للنمو المستقبلي في سلطنة عمان.

وتغتنم الشركة هذه الفرصة لتقديم الشكر والتقدير للهيئة تنظيم الخدمات العامة، وشركة نماء لشراء الطاقة والمياه، والمساهمين، ومجلس الإدارة على دعمهم وتعاونهم المستمر.

و تقبلو فائق الأحتر ام و التقدير

مسؤول الإفصاح

شركة سيمبكورب صلالة للطاقة والمياه (ش.م.ع.ع) س.ت رقم: ۱۰۷۷۳۳۷ رقم تعريف ضريبة القيمة المضافة: OM1100021822 رقم البطاقة الضريبية: ۱۸۲۱ ۸۸۲۵ ص.ب ۱۶۱۱ صلالة، الرمز البريدي ۲۱۱، سلطنة عمان. هاتف: ۲۵۱ / ۲۶۲۲ ۸۵۱۰ ۱۹۲۸, فاكس: ۲۵۱۲ ۲۵۱۲ ۹۹۸

